

IT 产品信息安全认证证书

评估保障级 (EAL)

证书编号: CCRC-2022-VP-986

委托人名称及所在地

华为终端有限公司

广东省东莞市松山湖园区新城路 2 号

生产者 (制造商) 名称及所在地

华为终端有限公司

广东省深圳市龙岗区坂田华为基地 F 区 4 号楼

生产企业名称及所在地

华为终端有限公司

广东省深圳市龙岗区坂田华为基地 F 区 4 号楼

产品名称和型号、规格、版本

HarmonyOS 3.0

评估保障级

EAL4 增强级: ALC_FLR.1

产品标准和技术要求

GB/T 18336-2015 《信息技术 安全技术 信息技术安全评估准则》

CCRC-EAL-TR-046-2022 《智能终端分布式操作系统安全技术要求 (评估保障级 4 增强级)》

上述产品符合产品认证实施规则 (CCRC-IR-033:2019) 的要求, 特发此证。

颁证日期: 2022 年 07 月 22 日

有效期至: 2025 年 07 月 21 日

证书有效期内本证书的有效性依据发证机构的定期监督获得维持。



魏昊



中国网络安全审查技术与认证中心

中国·北京·朝外大街甲10号 (100020) www.isccc.gov.cn 证书可通过此网站或扫描二维码查询

D 0001902

IT PRODUCT EAL CERTIFICATE OF INFORMATION SECURITY CERTIFICATION

No. :CCRC-2022-VP-986

NAME AND ADDRESS OF THE APPLICANT

Huawei Device CO., LTD.

No.2 of Xincheng Road, Songshan Lake Zone, Dongguan, Guangdong, P.R.China

NAME AND ADDRESS OF THE MANUFACTURER

Huawei Device CO., LTD.

Building 4, Area F, Huawei Base, Bantian, Longgang District, Shenzhen, Guangdong, P.R.China

NAME AND ADDRESS OF THE FACTORY

Huawei Device CO., LTD.

Building 4, Area F, Huawei Base, Bantian, Longgang District, Shenzhen, Guangdong, P.R.China

NAME, MODEL AND VERSION OF THE PRODUCT

HarmonyOS 3.0

EVALUATION ASSURANCE LEVEL

EAL4+: ALC_FLR.1

STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS FOR THE PRODUCT

GB/T 18336-2015(Information technology—Security techniques—Evaluation criteria of IT security),CCRC-EAL-TR-046-2022(Security technical requirements for distributed operating system on smart terminal (EAL4+))

THIS IS TO CERTIFY THAT THE PRODUCT MENTIONED ABOVE COMPLIES WITH THE REQUIREMENTS SPECIFIED IN THE IMPLEMENTATION RULE (CCRC-IR-033:2019).

DATE OF ISSUE: July 22, 2022

DATE OF EXPIRY: July 21, 2025

BEFORE THE EXPIRY DATE, THE VALIDITY OF THE CERTIFICATE SHALL DEPEND ON THE FOLLOW-UP INSPECTIONS BY THE CERTIFICATION BODY AT REGULAR INTERVALS.



魏昊

Signed: Wei Hao



CHINA CYBERSECURITY REVIEW TECHNOLOGY AND CERTIFICATION CENTER

A10 Chaowai Street·Beijing·100020·China

The certificate can be verified through the website: www.isccc.gov.cn or scanning the QR code.

D 0000651